
Protokoll -sektionens styrelse
18 november 2015

Protokoll från styrelsemöte F11–HT15
Hemliga rummet, kl. 12.15 onsdagen den 18 november 2015

§ 1 O.F.M.Ö.

Ordförande Linus Blomgren förklarade mötet öppnat.

§ 2 Närvaro

Linus Blomgren
Josefine Rost
Erik Andersson
Fredrik Andréen Blomdell
Hampus Näsström
Björn Franck
Anna Svensson
Niklas Lundström

Benjamin Kahalani
Alice Herdenberg fr.o.m.
§10
Lukas Wendt
Petter Karlow Herzog
Ivar Vänglund
Rasmus Stålberg
Victor Lantz

Georg Wolgast t.o.m §11
Sofie Hellmark
Johan Andersson
Joost Kranenborg fr.o.m. §11
Micaela Bortas t.o.m. §12
Björn Sanders

§ 3 Adjungeringar

Alla som skrivit upp sig på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelse-
ledamöter adjungerades.

§ 4 Val av justerare

Vice ordförande Erik Andersson utsågs att, jämte ordförande Linus Blomgren, justera protokol-
let.

§ 5 Godkännande av dagordning

Mötet beslutade

att flytta punkten §7 – Vice kassörer till efter punkten §10 – Angående val utförda av
styrelsen och flytta upp övriga punkter därefter.

att godkänna dagordningen med ovanstående ändring.

§ 6 Meddelanden

Georg Wolgast meddelade att Joost Kranenborg kvällen innan valts till ordförande.

Rasmus Stålberg meddelade att kandidaturerna stängde följande måndag.

Kårkontakt Björn Sanders meddelade att det skulle vara sångarstriden till helgen, att det skulle
vara pub på fredagen och själva slaget på lördagen. Han meddelade också att det fanns några
biljetter kvar på kåren.
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Sanders meddelade också att fullmäktigevalet fortfarande pågick, att många på -sektionen hade
röstat under höstterminsmötet kvällen innan men att det var viktigt att fortsätta peppa alla att
rösta.

§ 7 Datum för nästa diskussionsmöte

Datum för diskussionsmöte sattes till den 25 november klockan 18.00 i hemliga rummet.

§ 8 Datum för nästa visionära möte

Datum för visionärt möte sattes till den 8 december klockan 18.00 i hemliga rummet.

§ 9 Angående val utförda av styrelsen

Rasmus Stålberg hade tagit upp frågan på styrelsemötet veckan innan och hade inget mer att
tillägga.

§ 10 Vice kassörer

På höstterminsmöte hade ett tilläggsyrkande inkommit från Magnus Wallgren om att lägga
till en vice kassör med caféansvar, förutom de föreslagna med sexmästeri och nollningsansvar.
Styrelsen diskuterade hur de skulle ställa sig till förslaget. Mötet diskuterade behovet av en kassör
åt caféet och kom fram till att behovet inte är lika stort, då det är bra för cafémästaren att ha
bra koll på ekonomin och det dessutom finns en vice cafémästare som kan avlasta. Dock tyckte
styrelsen att det kunde finnas ett syfte med att etablera en god kontakt mellan kassörsutskottet
och cafémästarna för att avlasta.

Styrelsen bestämde därför att inte jämka sig med Wallgrens yrkande men att skriva ett tilläggs-
yrkande till propositionen.

§ 11 Beslutsuppföljning

Inga beslut fanns att följa upp.

§ 12 Arbetsgruppsrapporter och redovisningar

Tillsatt Arbetsgrupp Sammankallande Redovisning
F02–HT13 Café/Hilbertrumskorridoren Johanna Lägnert F11–HT15

F13–VT15 Värdegrund samt uppföljning av
enkät Sara Månsson F13–HT15

F13–VT15 Byggandet av portabel boombox Petter Karlow Herzog F01–VT16
F01–HT15 Arbetsgrupp för nya SK Linus Blomgren F13–HT15

Café/Hilbertrumskorridoren: Arbetsgruppen arbetade fortfarande med tidslinjen men arbe-
tet gick ganska långsamt då många i arbetsgruppen inte längre fanns kvar på sektionen. Mycket
jobb fanns kvar då mycket information skulle sammanställas. Då sammankallade Johanna Läg-
nert studerade utomlands beslutade styrelsen

att sätta Johan Andersson till sammankallande för arbetsgruppen
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att flytta redovisningsdatum till F15–HT15.

§ 13 Övrigt

Ordförande Linus Blomgren medelade att han ville prata om förslaget från kåren angående
sektionsbidrag och medlemsavgift. Deadline för att komma in med feedback var följande söndag.
Styrelsen tyckte det var bra att det fortsatte vara en engångsavgift och att summan skulle bero
på hur lång utbildning man går.

Styrelsen diskuterade fördelningen av den extra potten som skulle baseras på antal medlemmar
och sektionens omsättning.

§ 14 Nästa möte

Nästa möte sattes till onsdagen den 25 november klockan 12.15 i Hemliga rummet.

§ 15 O.F.M.A.

Ordförande Linus Blomgren förklarade mötet avslutat.

I sektionsstyrelsens tjänst,

Linus Blomgren
Ordförande

Josefine Rost
Sekreterare

Erik Andersson
Justerare


